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Аннотация. Цифровая трансформация логистики рассматривается как новый этап значимых изменений, вызван-
ных информатизацией бизнес-процессов. Эксперты отмечают рост спроса цифрового бизнеса на передовые цифро-
вые технологии. Анализ специфики отрасли и общемировых тенденций позволил выявить целесообразность цифро-
визации и перспективы развития отечественного логистического бизнеса. 
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Основные положения: 
♦ сформулированы теоретические положения цифровизации логистики и управления цепями поставок; 
♦ проведен анализ спроса логистического бизнеса РФ на передовые цифровые технологии; 
♦ определены и систематизированы наиболее перспективные цифровые технологии в сфере логистики, выяв-

лены их возможности. 
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Abstract. The digital transformation of logistics is seen as a new stage of significant changes caused by the informati-
zation of business processes. Experts note the growing demand of digital businesses for advanced digital technologies. 
Analysis of the specifics of the industry and global trends made it possible to identify the feasibility of digitalization and 
the prospects for the development of the domestic logistics business. 

 

Keywords: digital logistics, logistics 4.0, supply chain management 
 

Highlights: 
♦ the theoretical provisions of digitalization of logistics and supply chain management are formulated; 
♦ the analysis of the demand of the logistics business in the Russian Federation for advanced digital technologies 

is carried out; 
♦ the most promising digital technologies in the field of logistics are identified and systematized, their capabilities 

are revealed. 
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